
هفته سي و يكم س�ري آ ايتاليا امروز با انجام هفت ديدار پيگيري 
مي شود كه در مهم ترين بازي اينترميلان پذيراي آث ميلان است. 
دويست و چهاردهمين رويارويي دو تيم در شرايطي امشب در ورزشگاه 
سن سيرو برگزار مي شود كه اينتر 76 پيروزي و ميلان 74 برد به دست 
آورده اند. 63 ديدار نيز با نتيجه تساوي به پايان رسيده است. نروآتزوري 
شرايط خوبي ندارد. نتايج اين فصل آنها اصلا هواداران را راضي نكرده 
اس��ت. اين در حالي اس��ت كه س��ران تيم نيز از عملك��رد مانچيني و 
بازيكنانش رضايت ندارند. حالا كار به جايي رس��يده كه دربي امشب 
مي تواند تكليف ادامه همكاري مانچو را روشن كند. در حال حاضر اينتر 
با 41 امتياز در رده دهم جدول قرار دارد. اينتر از پنج بازي گذشته فقط 
يك پيروزي كسب كرده. كسب سه امتياز اين بازي مانچيني را به كسب 
سهميه ليگ اروپا اميدوار مي كند. اين در حالي است كه ژردان شقيري 
خريد زمستاني مانچو اصلا نگران اين بازي نيست: »دربي هميشه جو 
جالبي دارد. حساسيت به اوج خود مي رسد و اين حساسيت حتي در شهر 
هم كاملًا مشهود اس��ت. مي دانيم كه بازي حساسي در پيش است و ما 
انگيزه زيادي براي پيروزي داريم. بازي در سن سيرو با بيشترين تماشاگر 
براي من تازگي دارد. اميدواريم كه با ارائه يك بازي جذاب بهترين نتيجه 
را بگيريم و هواداران را خوشحال كنيم. بايد تمام تلاشمان را بكنيم تا با 

كسب هر سه امتياز جايگاه مان را در جدول بهبود ببخشيم.«
منتها رقيب همشهري نيز به اين راحتي ميدان را خالي نمي كند. اينزاگي 
كه با جسارت هرچه تمام هدايت ميلان را برعهده گرفته تيمش با يك 
امتياز بيش��تر از اينتر در رده نهم ايس��تاده. عنوان نهمي در سري آ آن 
چيزي نيست كه روسونري و هوادارانش را راضي كند. با اين حال نتايج 
پنج بازي گذشته آنها بهتر از اينتر است. ميلان در آخرين بازي خود در 
ليگ به تساوي خانگي با سمپدوريا رضايت داده. نكته جالب توجه اينكه 
در پنج دربي گذشته بيش از دو گل به ثمر نرسيده و آخرين رويارويي دو 

تيم با تساوي يك – يك به پايان رسيد. 

المپي�ك ري�و آخري�ن المپيك�ي اس�ت كه س�لطان دو س�رعت 
جه�ان در آن حض�ور دارد. مس�ئولان برزيلي از ه�ر فرصتي براي 
مطرح كردن المپي�ك 2016 اس�تفاده مي كنند. ميزب�ان رقابت ها 
اين بار با دع�وت از يوس�ين بولت قهرم�ان بلامن�ازع دووميداني 
دني�ا ت�لاش ك�رد ت�ا در ص�در اخب�ار ورزش�ي ق�رار بگي�رد. 
بولت همان كسي است كه در دو 100 متر ركورد 9/58 را در اختيار دارد. بااين 
حال دونده جامائيكايي بيشتر از آنچه تصور مي شد مردمي است و در سفري 
كه به سرزمين قهوه داش��ته هوادارانش را حسابي خوشحال كرده: » هدف 
اصلي ام زدن ركورد دو 200 متر است و تمام تمركزم را روي شكستن اين 
ركورد گذاشته ام. در مورد المپيك حرف مي زنيم، آوردگاهي كه بهترين رقبا 
در آن حاضر هستند. « قهرمان جهان كه خود ركورددار دو 100 متر، 200 
متر و 4 در 100 متر دنياست در سال 2017 براي هميشه با دنياي قهرماني 
خداحافظي خواهد كرد. اوسين بولت در گفت و گوي اختصاصي اش با سايت 
ريو 2016 به آخرين حضورش در المپيك اش��اره كرد: » يكي از دلايلي كه 
اينقدر هيجان زده هستم همين است. ريو مي تواند به رويايي ترين مسابقات 
عمرم تبديل شود. براي همين بايد اين فصل از رقابت ها را با موفقيت پشت سر 
بگذارم تا سال آينده در المپيك به هدفم برسم. براي رسيدن به شرايط ايده آل 

بايد در مسابقات زيادي شركت كنم. فعلا همه چيز خوب پيش مي رود.«
بول��ت در ادامه از علاق��ه اش به فوتب��ال، نيم��ار و مردم برزي��ل گفته: 
زده ام، چراكه المپيك يعني گردهمايي فرهنگ ها و رشته هاي  » هيجان 
مختلف. مردم برزيل كه حمايت خوبي از من داش��تند و مطمئنم كه در 
جريان بازي ها هم تنها نخواهم ماند. به غير از دووميداني، بسكتبال، فوتبال 
و شنا را دوس��ت دارم. اميدوارم كه در طول مس��ابقات نيمار را از نزديك 
ببينم. نيمار بازيكن بزرگي است و سال گذشته محبوبيتش در برزيل را 
ديدم. معمولا تمام مسابقات شناي المپيك را تماشا مي كنم. به غير از آن 
هميشه بازي هاي ان بي اي و ليگ برتر انگليس را پيگيري مي كنم. « نيمار 

در المپيك 2012 بارها از بولت حمايت كرده بود. 

امير قلعه نويي در استقلال به بن بست رسيده 
است، اين را نتايج آبي پوش�ان در هفته هاي 
اخير ب�ه خوبي نش�ان مي ده�د؛ نتايجي كه 
سبب ش�ده تا آبي ها براي دومين سال پياپي 
در آس�تانه از دس�ت دادن قهرماني و كسب 
س�هميه ليگ قهرمانان آس�يا قرار بگيرند. 
قلعه نويي وعده داده بود چهار هفته به پايان ليگ 
اس��تقلال را قهرمان ليگ مي كند اما در فاصله 
چهار بازي تا پايان ليگ س��يزدهم با نتايجي كه 
آبي ها گرفته اند حتي شايد نتواند در بين سه تيم 
اول جدول هم قرار بگيرد. همين نتايج سبب شده 
تا وضعيت قرمز در اردوي استقلال حاكم شود و 
علاوه بر هواداران كاسه صبر بهرام افشارزاده هم 
لبريز ش��ود؛ مديرعاملي كه تا قب��ل از بازي اين 
هفته مقابل ملوان از كادر فني به شدت حمايت 
مي كرد اما با نتيجه اي ك��ه در انزلي رقم خورد 
مدير كهنه كار ورزش كشورمان هم از قلعه نويي 

انتقاد كرده است. 
    

تا پيش از هفته بيست و دوم همه چيز در استقلال 
روبه راه بود، آبي ها بعد از شكست در دربي كه در 
هفته پاياني نيم فصل اول رقم خورده بود توانسته 
بودند به وضعيت ايده آل ب��ر گردند تا جايي كه 
يكي از مدعيان ج��دي قهرماني بودن��د و پا به 
پاي نفت در جدول ب��الا مي آمدند. پنج پيروزي 
و دو مساوي در آغاز ش��روع نيم فصل دوم براي 
قلعه نوي��ي و تيمش يك نتيجه ف��وق العاده بود 
و ادامه اين روند نتيجه گيري مي توانس��ت تيم 
قلعه نويي را حتي به جام هم برساند. با اين حال از 
هفته بيست و سوم براي آبي پوشان ورق برگشت، 
آن هم از مس��ابقه با نف��ت تهران؛ تي��م بالاتر از 

آبي پوشان در جدول. 
پيروزي در اين بازي مي توانست هم استقلال را 
به صدر برس��اند و هم تيم قلعه نويي را تبديل به 
مدعي اول قهرماني كند. نفت اما برنده اين بازي 
بود و استقلال پس از هفت هفته شكست خورد 
و بعد از آن بود كه روند نزولي آبي ها آغاز ش��د، 
مساوي پشت مساوي و شكست پشت شكست 

تا جايي كه آبي پوشان در چهار بازي اخيرشان 
دو باخت و دو مساوي داشته اند و كسب دو امتياز 
از چهار بازي سبب ش��د تا آنها از پله دوم ليگ و 
در يك قدمي قرار داش��تن صدر ح��الا در پايان 
هفته بيس��ت و شش��م در جايگاه پنجم جدول 
قرار بگيرند، جايگاهي كه ب��ا توجه به اينكه تيم 
آماده ذوب با 42 امتياز پشت سر آبي ها ايستاده 

هم در خطر است.
اختلاف اس��تقلال ب��ا تيم صدرنش��ين جدول، 
يعني تراكتور كه 50 امتياز دارد به هفت امتياز 
رسيده است و اين اختلاف در فاصله چهار هفته 
تا پايان ليگ شانس شاگردان قلعه نويي را نه تنها 
براي قهرماني كمتر از هميشه كرده است، بلكه 
اس��تقلالي ها حتي براي قرار گرفتن در بين سه 
تيم اول جدول و گرفتن سهميه ليگ قهرمانان 
آسيا هم شانس كمي دارند و شايد كابوس فصل 
قبل هم در ليگ چهاردهم براي استقلال تكرار 
ش��ود. فصل پيش هم علاوه بر اينكه دست اين 
تيم به جام نرسيد بلكه با ايستادن در رده پنجم 

حتي نتوانست سهميه آسيا را كسب كند تا يكي 
از غايبان ليگ قهرمانان در فصل جاري باش��د. 
حالا مش��ابه نتيجه فصل پيش در ح��ال اتفاق 
افتادن اس��ت؛ اتفاقي كه ش��ايد در پايان فصل 
خيلي از معادلات را در باش��گاه استقلال به هم 
بزند و نيمكت اين تيم را به رغم اينكه افشارزاده 
مي گويد قلعه نوي��ي فصل آينده هم س��رمربي 

استقلال است با تغييراتي روبه رو كند.
پديده، صبا، تراكتور و پرسپوليس چهار حريف پاياني 
استقلال در ليگ هستند و آبي پوشان براي حداقل 
كسب سهميه محكوم به پيروزي در تمام مسابقات 
هستند، آن هم در صورتي كه چهار تيم بالايشان در 
جدول امتياز از دست بدهند و همين نشان از كار 

سخت تيم قلعه نويي در هفته پاياني ليگ دارد. 
    

اما اس��تقلال چرا به اين وضعيت افتاده اس��ت؟ 
هر چند امي��ر قلعه نوي��ي در مصاحب��ه هايش 
پس از بازي تأكيد دارد كه دس��ت هايش بسته 
اس��ت و بازيكن كافي ندارد ام��ا نگاهي به نتايج 
اس��تقلال نش��ان مي دهد كه ناتواني استقلال 
در حفظ برتري، اين فصل بزرگ ترين مش��كل 
تيم قلعه نويي اس��ت. اس��تقلال اين فصل در 9 
بازي مقابل 9 تيم مختل��ف گل اول بازي را زده 
اما در نهايت نتيجه مس��ابقه با مساوي يا باخت 
آبي پوشان به پايان رسيده است. اوج اين بحران 
استقلال، در دو مقطع هفته دوازدهم تا پانزدهم 
و هفته بيس��ت و چهارم تا بيس��ت و ششم بود. 
آبي پوشان در بازي رفت با سپاهان و پرسپوليس و 
بازي برگشت با فولاد برد را با باخت عوض كردند 
و در بازي رفت با پديده، صبا و تراكتورس��ازي و 
بازي برگشت با اس��تقلال خوزستان، ذوب آهن 
و ملوان بعد از زدن گل اول بازي را با مساوي به 
پايان رساندند. همين ناتواني استقلال در حفظ 
برتري بالاخره صداي بهرام افش��ارزاده را هم در 
آورد، ط��وري كه او بعد از بازي ب��ا ملوان در اين 
باره مجبور به واكنش ش��د: » چرا ما نبايد بعد از 
زدن گل تاكتيكي نداشته باشيم كه بتوانيم از گل 
زده مان دفاع كنيم. در بازي هاي گذش��ته بارها 
اين اتفاق افتاده كه از حريف��ان جلو بوديم ولي 
نتوانسته ايم اين برتري را حفظ كنيم. مشخص 
است استقلال يك ايراد فني دارد. « حالا انگشت 
اتهام مديرعامل برخلاف قبل به سوي قلعه نويي 
است؛ مربي اي كه خيلي ها مي گويند دورانش در 
استقلال به پايان رسيد و وضعيت آبي ها در فصل 

قبل و فصل اخير را دليل مي آورند!
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اينتر ميلان – آث ميلان؛ 23:15 
جنگ همشهري ها در دلامدونيا

اميدوارم نيمار را در ريو ببينم
سفر يوسين بولت به سرزمين قهوه 

راه سخت دو و ميداني 
حال و روز دووميداني اصلا خوب نيست، 
متأس��فانه ش��رايط مالي باعث ش��ده كه 
اردوها يا اصلًا برگزار نش��ود يا در س��طح 
پايين برگزار بش��ود. با مش��خص ش��دن 
ورودي ه��اي دووميداني ب��راي المپيك 
2016 ريودوژاني��روي برزي��ل و در نظ��ر 
گرفتن ش��رايط فعلي دووميداني ايران به 
نظر مي رس��د كار بيش از آنچه كه تصور 
مي شد براي رفتن دووميداني كاران ايران 
به ريو دش��وار شده باش��د. ما در المپيك 
لندن 10 س��هميه المپيك گرفتي��م كه الان با ش��رايط موجود حتي 
نمي توانيم نيمي از آن را كسب كنيم.  نبود رئيس فدراسيون، سرپرست 
بودجه همه و همه باعث شده تا ملي پوشان در بدترين شرايط  و عدم 
موجود قرار بگيرند اين در حالي است كه 10 روز ديگر مسابقات انتخابي 
تيم ملي شروع مي شود و ما همچنان نگران ملي پوشان و ركوردهايشان 
هستيم.  ما به اردوهاي خارجي نياز داريم. رقيبان تمريني در كشورمان 
در سطح بالايي قرار ندارند، به همين دليل بايد به كمپ هاي تمريني 

خوب جهان برويم و كنار دوندگان صاحب عنوان مسابقه بدهيم. 
كار سختي پيش روي دووميداني كاران است. مرداد سال آينده مسابقات 
المپيك ريو است و ما همچنان دغدغه مشكلات مالي را داريم. به جاي 
اينكه ملي پوشان ما در فكر و ذهن شان كسب سهميه المپيك باشد به 
فكر مربي نداشته شان هستند تا در مسابقات ورودي بتوانند ركورد بزنند. 
وقتي پول نباشد مربي هم نيست. الان همه چيز بستگي به مسئولان دارد 
تا شرايط لازم را فراهم كنند، اگر فدراسيون شرايط مالي خوبي داشته 
باشد مربي هست، اردوها منظم برگزار مي شود و هيچ مسائل حاشيه اي 
نيست اما امروز متأسفانه ش��رايط به گونه اي است كه تمام ملي پوشان 
به خاطر بي پولي مي نالند.  قطعاً اين ش��رايط بر نتايج و عملكرد ما در 
المپيك تاثيرگذار است. بايد همه دست به دست هم بدهند تا شرايط 
براي دووميداني و كل ورزش ايران مهيا شود، چون همه مردم توقع دارند 
تا در المپيك نتايج خوبي به دس��ت بياوريم. در اين بازي ها مدال هاي 
زيادي توزيع مي شود و واقعا حيف است كه ما سهم كمي در آن داشته 
باشيم.  اميدوارم مسئولان با قولي كه درباره تأمين بودجه داده اند هر چه 
زودتر راه حل و فكري براي دووميداني بكنند تا آنها با فراغ خاطر باز پا به 

مسابقات بگذارند تا بتوانند سهميه المپيك ريو را كسب كنند. 

پايتختي ها كنار پورعلي گنجي
سري جديد سريال پايتخت برخلاف هميشه اين بار به جاي نوروز در 
ماه مبارك رمضان پخش مي شود. س��ازندگان اين سريال پرطرفدار 
به چين سفر كرده اند تا قس��مت چهارم پايتخت را در اين كشور فيلم 
برداري كنند. اين در حالي اس��ت كه مرتضي پور علي گنجي در يكي 
از تيم هاي چيني بازي مي كند. پورعلي گنجي از اين فرصت استفاده 
كرده و با »ارس��طو«، بازيگر محبوبش عكس يادگاري انداخته است. 
هم تيمي هاي سابق پورعلي گنجي در نفت تهران را با احمد مهران فر 

مقايسه مي كردند.
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سكوت بي موقع وزارت ورزش 
باز هم سكوت. اين عادت بد وزارت ورزش و خادم است كه بارها و بارها 
در طول اين فصل تكرار شده است؛ اينكه برابر مسائل مهم مهر سكوت بر 
لب بسته و از هر گونه اظهار نظر يا شفاف سازي خود داري كنند. هر بار 
هم اين اتفاق زماني رخ داده كه يك پاي ماجرا پرسپوليس است. شايد 

هم اين سكوت ها برنامه ريزي شده و با هدفي خاص صورت مي گيرد. 
راهي ك��ه وزارت ورزش پيش گرفته نوعي بدبيني ب��ه وجود مي آورد. 
خصوصا كه هربار تا پرسپوليس خواسته جاني تازه بگيرد و كمر راست 
كند، اتفاقي عجيب رخ داده. اما قسمت جالب ماجرا آنجاست كه هر بار 
درست زماني كه نگاه ها به سمت و س��وي وزارت ورزش است و انتظار 
مي رود خادم توضيحي ارائه داده ي��ا از وزارتخانه دفاع كند، همه گويي 
روزه سكوت گرفته اند و خودشان را به آن راه مي زنند و كلامي نمي گويند. 

نه در تأييد و نه حتي تكذيب. 
آزادي ناگهاني سياس��ي همه را متعج��ب كرد. او حالا تنه��ا مديرعامل 
پرسپوليس است. مديرعاملي كه بعد از چند ماه حضور در اوين، هنوز هم 
اين پست را يدك مي كشد و كسي هم نيس��ت كه در خصوص دليل اين 
ماجرا توضيحي دهد. بازگشت سياسي، به عقب نشيني هدايتي منجر شد؛ 
مهره اي كه ابتداي فصل مد نظر خادم بود اما در وزارتخانه با مشكلاتي مواجه 
و كيش و مات شد. در واقع حضور سياسي درست زماني بود كه هدايتي به 
پرسپوليس نزديك شده بود و شرايط را خواسته يا ناخواسته به سود عده اي 
فراهم كرد كه آبشان با عابربانك به يك جوي نمي رفت. آزادي مديرعامل 
بازداشتي پرسپوليس البته عرصه را نه فقط براي هدايتي، كه براي نژادفلاح 
هم تنگ كرد. آن هم درست زماني كه زمزمه هايي شنيده مي شد مبني بر 
اينكه وزارت ورزش قصد نژاد فلاح را دارد. به نظر مي رسيد حضور هدايتي 
براي عقب راندن نژادفلاح است، چراكه او با اختيارات مديرعامل آمده بود. 
اما حالا هر دو گزينه كيش و مات ش��ده اند. هدايتي كه خيلي زود خود را 
عقب كشيد اما براي نژاد فلاح اين عقب نشيني جالب به نظر نمي رسد. به 
همين دليل هم است كه او بعد از آزادي سياسي چند مرتبه تأكيد كرده كه 
اختيارات مديرعامل را دارد. اما واقعيت اين است كه هنوز قرارداد مديرعامل 
قبلي فسخ نشده است. مسئله اي كه اين زمينه را براي او فراهم كرده كه 
بگويد قصدي مبني بر اس��تعفا ندارد. همين جمله كافي است تا اوضاع 
پرسپوليس آشفته تر از قبل شود. اما عكس العمل وزارت ورزش و خادم كه 
چندي پيش موضع گيري شديدي برابر انتقادها داشت و مدعي بود گذشته 
پرس��پوليس به مراتب بدتر از اوضاع امروزش بوده، برابر اين بلاتكليفي و 
ادعاي فردي بازداش��تي مبني بر مديرعاملي پرسپوليس و قراردادي كه 
بايد فسخ مي شده و نشده، سكوت مطلق اس��ت؛ سكوتي كه اين اجازه را 
به سياسي داده تا بي توجه به پرونده اي كه دارد، بار ديگر وارد ميدان شود 
و اوضاع پرسپوليس را به هم بريزد. شايد هم اين اتفاقات تصادفي نيست؛ 
اتفاقاتي كه هر بار تا قرار است آبي خوش از گلوي پرسپوليس پايين برود رخ 
مي دهد و شرايط اين تيم را بغرنج تر از قبل مي كند و وزارت ورزش نيز برابر 
اين اوضاع برآشفته تنها يك تماشاگر است بي آنكه حتي اظهار نظري كند 

اما اين سكوت وزارت ورزش چه معنايي مي تواند داشته باشد.

ركوردشكني در ليگ برتر فوتبال
در هفته بيس��ت و شش��م ليگ برتر فوتبال 28 گل از خ��ط دروازه ها 
گذشت كه ميانگين 3/5 گل در هر مسابقه به ثبت رسيد. اين ميانگين 
گل در دو فصل گذشته بي س��ابقه بود و ركورد جديدي در اين فصل و 

فصل گذشته به ثبت رسيد. 
-------------------------------------------------------------

انتخاب سرمربي هندبال در گرو نظر كميته فني
سرمربي تيم ملي هندبال سه شنبه مشخص مي شود. بعد از استعفاي 
ماجك از سرمربيگري تيم ملي هندبال، كميته  فني فدراسيون در نظر 

دارد يك مربي خارجي را جايگزين او كند. 
-------------------------------------------------------------

حاشيه در ليگ برتر هندبال
هفته هفدهم ليگ برتر هندبال با حاشيه به پايان رسيد. ديدار تيم هاي سنگ 
آهن بافق و ثامن الحجج سبزوار به دليل اغتشاش تماشاگران نيمه تمام ماند 

و كميته انضباطي در مورد نتيجه اين بازي تصميم مي گيرد. 
-------------------------------------------------------------

تعليق تيم هفت الماس به خاطر 5 دوپينگي
فدراسيون بسكتبال تيم »هفت الماس« قزوين را به خاطر داشتن پنج بازيكن 
دوپينگي تعليق كرد. بر اساس اطلاعيه فدراسيون بسكتبال كليه فعاليت هاي 

اين باشگاه تا تشكيل كميته انضباطي به حالت تعليق درآمده است. 
-------------------------------------------------------------

مصدوميت كاراته كاران  به خاطر خرابي تاتامي
در حالي كه انتخابي تيم ملي كاراته از امروز ش��روع مي ش��ود تعدادي از 
ملي پوشان در جريان مسابقه هاي سوپرليگ كاراته دچار مصدوميت شده اند. 

به همين علت ملي پوشان از حضور در مسابقات انتخابي معاف شده اند. 
-------------------------------------------------------------

اعلام برنامه ديدارهاي دوستانه تيم ملي واليبال 
تيم ملي واليبال ايران در راه آماده شدن براي ليگ جهاني روزهاي پنج شنبه 
تا شنبه 24، 25 و 26 ارديبهشت ماه در سه ديدار تداركاتي و دوستانه به 
مصاف فنلاند مي رود كه اين بازي ها در دو شهر اين كشور برگزار خواهد شد. 
ملي پوشان ايران سپس 27 ارديبهشت ماه راهي جمهوري چك خواهند 
شد تا در مدت حضور خود در اين كشور )27 ارديبهشت تا سوم خرداد( دو 

ديدار تداركاتي با تيم ملي واليبال جمهوري چك برگزار كنند.  
-------------------------------------------------------------

برخورد با افشاكنندگان قرارداد كرش 
رضا حسني خو، مديركل حراس��ت وزارت ورزش و جوانان با انتقاد از افشاي 
قرارداد كارلوس كرش گفت: در حال بررسي اين ماجرا هستيم و با افشا كنندگان 

قرارداد وي برخورد قانوني مي كنيم. اين كار خلاف اخلاق حرفه اي است. 
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شام آخر قلعه نويي در استقلال
نزول آبي پوشان در ليگ برتر تكرار شد

رفتن به المپيك سخت شده است 
با مشخص شدن ورودي هاي دووميداني 
براي المپيك ريو و در نظر گرفتن شرايط 
فعلي دووميداني ايران به نظر مي رس��د 
كار بيش از آنچه كه تصور مي شد براي 
رفتن دووميدان��ي كاران اي��ران به ريو 
دش��وار باش��د. احس��ان حدادي نايب 
قهرمان پرتاب ديس��ك المپيك درباره ش��رايط كسب سهميه 
المپيك مي گويد: »كار بسيار سخت شده است. دووميداني كاران 
مجبورند براي اينكه ركوردهاي بالاتري را به دست بياورند از هيچ 
كوششي دريغ نكنند. رسيدن به ورودي 66 متر در پرتاب ديسك 
واقعا سخت است و كار را براي تمام پرتابگران دشوار كرده است. 
در برخي از مسابقات جهاني دووميداني كاران با پرتاب 66 متر 

مدال برنز و حتي مدال نقره را به دست آورده اند.«

حضور زنان در ورزشگاه ها اولويت ندارد 
بحث حضور بانوان در ورزشگاه ها همچنان 
يكي از موضوعات داغ ورزشي است. لاله 
افتخاري عضو هيئت رئيسه كميسيون 
فرهنگي مجلس، فعاليت وزارتخانه هاي 
ورزش و كشور را در شكل گيري آيين نامه 
حضور بان��وان در ورزش��گاه ها، از لحاظ 
همگرايي دستگاه ها مثبت ارزيابي كرده و مي گويد: »حضور بانوان 
در ورزشگاه ها يكي از موضوعات فرعي است كه ما در بررسي هاي 
خود به آن نيز پرداخته ايم. به هر حال در نهايت بايد توجه داشت 
كه براي تصويب هرگونه آيين نامه اي در اين زمينه لازم است نظر 
علما هم گرفته و توجه شود كه اولويت براي ورزش بانوان حضور 
آنها در ورزشگاه ها نيست، بلكه تقويت ورزش همگاني و قهرماني و 

حفظ شئون و كرامت اسلامي و انساني يك بانو است.«

رضازاده قبل از مجمع بايد استعفا دهد
موضوع حض��ور رض��ازاده در انتخابات 
فدراسيون وزنه برداري هم براي خودش 
به قصه هزار و يك ش��ب تبديل شده، از 
چند ماه پي��ش هر روز درب��اره حضور يا 
عدم حضور او در انتخابات بحث مي شد 
تا اينكه چند روز پيش وزارت ورزش اسم 
10 كانديدا از جمله رئيس سابق فدراس��يون وزنه برداري را براي 
شركت در انتخابات اعلام كرد. در حالي كه همه تصور مي كردند 
بالاخره رضازاده مي تواند در انتخابات شركت كند ديروز امور مجامع 
معاونت قهرماني وزارت ورزش اعلام كرد، برابر مقررات استعفاي 
رسمي رضازاده از شوراي شهر حداكثر تا پايان وقت اداري يك شنبه 
ششم ارديبهشت ماه بايد به دست معاونت قهرماني برسد، در غير 

اين صورت وي اجازه شركت در انتخابات وزنه برداري را ندارد. 

آغاز صعود قيچي ساز
كوهنورد برجسته ايران صعود خود 
را با دو قله اورس��ت و لوتس��ه براي 
ثبت رك��وردي تاريخي آغ��از  كرد. 
عظيم قيچي س��از قصد دارد با فتح 
اين دو قله بدون استفاده از كپسول 
اكس��يژن دس��ت به كاري تاريخي 
بزند. تاكنون 14 نفر بدون كپسول 
اكسيژن موفق به فتح قلل بالاي 8 هزار متر شده اند و قيچي ساز در 
صورت كسب اين موفقيت نامش را در كنار آنها به ثبت مي رساند.

خوشحالم دعوت شده ام
عليرضا نادي، كاپيتان پيشين تيم 
ملي واليبال گفت: خوش��حالم كه 
به اردوي تيم ملي دعوت ش��ده ام و 
از طرفي برايم بهتر ش��د كه كارم را 
ازتيم »ب« ش��روع كردم. من ليگ 
فصل قبل را از دست دادم و نتوانستم 
بازي كنم به همين خاطر حضور در 
تيم »ب« باعث مي شود تا كم كم به شرايط مسابقه و آرماني نزديك 

شوم تا بتوانم براي تيم ملي مؤثر باشم.

وارث يك فدراسيون بي برنامه ام
فدراس��يون هندب��ال ازجمل��ه 
فدراسيون هاي پرحاشيه و خبرساز 
ورزش بوده، حالا رئيس فدراسيون 
از كنت��رل حاش��يه ها مي گوي��د. 
مه��دوي مي گويد: به ي��اري خدا 
حاشيه ها كمي جمع شده و مواضع 
جديدي را در پيش گرفته ايم . من 
وارث يك فدراسيون بي برنامه هس��تم مي خواهم اجراي قانون 

حرف اول باشد و با بازيكن سالاري برخورد شود.

نامه كيومرث هاشمي به باخ
جلوي تخريب زيرساخت هاي يمن را بگيريد  

رئيس كميته ملي المپيك طي نامه اي به توماس باخ رئيس كميته بين المللي المپيك مراتب تأثر خود را از 
بمباران مردم و اماكن ورزشي كشور يمن ابراز داشته و خواستار دخالت ICO براي 
جلوگيري از تخريب و بمباران زيرساخت هاي ورزشي اين كشور شد.  در اين نامه 
آمده است: همانطور كه مي دانيد در پي حملات اخير جنگنده هاي عربستان 
سعودي به يمن تعداد زيادي از غيرنظاميان بي دفاع جان خود را از دست داده اند، 
در اين ميان با كمال تأسف استاديوم هاي ورزشي نيز از اين تهاجم در 
امان نمانده و در اثر حملات مستمر به طور كامل تخريب گرديده اند. 
با توجه به اهداف بشردوستانه المپيزم و به نام صلح و ورزش با عنايت 
به مرجعيت شما به عنوان رهبر جنبش جهاني المپيك خواهشمند 
است با بهره گيري از نفوذ و ارتباط خود با مبادي ذي ربط تلاش لازم 
جهت پايان دادن به وضعيت موجود كه استمرار آن خسارات بيشتري 

را بر مردم آن كشور تحميل مي كند مبذول نماييد. 

افتتاح اولين باشگاه حرفه اي سواركاري ايران
خليلي: بايد از بن بست خارج شويم  

نشست خبري افتتاح اولين باشگاه سواركاري حرفه اي و مدرسه عالي اين رشته و مسابقات بين المللي 
سواركاري صبح ديروز در محل مجموعه سواركاري »بام« با حضور مسعود خليلي 

رئيس فدراسيون سواركاري، كاظميان دبير كل فدراسيون و تابش رئيس باشگاه 
سواركاري بام برگزار شد. خليلي اظهار داش��ت: مانژ سواركاري بام اولين مانژ 
استاندارد ايران است، متأسفانه طي سال هاي گذشته بابت نداشتن زيرساخت 

مناسب نتوانسته ايم آنطور كه بايد و شايد در اين ورزش پيشرفت كنيم 
اما امروز با بهره برداري از اين مجموعه سواركاري گام بلندي در تأمين 
زيرساخت ها برخواهيم داشت. بايد از بن بست خارج شويم و اميدوارم 
كه بتوانيم در سال 94 به اين هدف دست پيدا كنيم. رئيس فدراسيون 
سواركاري اظهار داشت: مسابقات نوجوانان و بزرگسالان آسيا با مجوز 
فدراسيون جهاني و براي اولين بار در كش��ور برگزار مي شود. اين 

مسابقات از روز چهارشنبه آغاز مي شود و تا جمعه ادامه دارد.

فريدون حسن
  منهاي فوتبال

دنيا حيدري 

تيمور غياثي

پيشكسوت دو و ميداني

مراسم تجليل از ورزشكاران، افتخارآفرينان و مديران برتر ورزش 
نيروهاي مسلح با حضور مسئولان كشوري و لشكري روز سه شنبه 
برگزار مي شود. سردار باران چشمه، رئيس سازمان تربيت بدني 
ستاد كل نيروهاي مسلح گفت: توسعه ورزش همگاني در سطح 
نيروهاي مسلح براي افزايش توان رزمي نيروها، آموزش رشته هاي 
كاربردي نيروهاي مسلح مانند شنا و رش��ته هاي رزمي، حضور 
مقتدرانه در المپيك نظاميان و سازماندهي باشگاه هاي ورزشي 

از جمله سياست هاي بارز س��ازمان تربيت بدني نيروهاي مسلح 
در سال 94 اس��ت.  باران چشمه اظهار داش��ت: در اين مراسم از 
تيم هاي تكوان��دوي آقايان و بانوان به عنوان قهرمان مس��ابقات 
نظاميان جهان در سال 93، تيم واليبال نيروهاي مسلح كه عنوان 
سوم نظاميان جهان را كس��ب كرد و ديگر افتخارآفرينان ورزش 
نيروهاي مسلح و رؤساي برتر هيئت هاي ورزشي و مديران برتر 

تقدير و تجليل به عمل مي آيد.

 باران چشمه:
در مسابقات سيزم 
 مقتدرانه 
حاضر مي شويم 


